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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

	

Írásbeli választ igényl ő kérdés

dr. Kövér László,
az Országgyűlés Elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012.
évi XXXVI . törvény 42* (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől
szóló 46/1994 (IX.30.) országgyűlési határozat 91§-ra írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Németh Lászlóné Nemzeti Fejlesztési Miniszter Asszonynak .

„Hogyan áll az Észak-magyarországi Régióban, ezen belül Heves megyében az uniós forráso k
felhasználása 2013 elején? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Komoly aggodalmam van – a korábban megítélt – fejlesztési források felhasználása területén :

A gyöngyösi Bugát Pál Kórház 1,3 milliárdos fejlesztése mikor kezd ődik?

Az egri Markhot Ferenc Kórház 5 milliárdos fejlesztésénél ellentmondásos híre k

vannak .

Az egri vár 1,7 milliárdos fejlesztése hol tart?

Az egri érseki palota 1,5 milliárdos fejlesztése is régóta húzódik .

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2013 . január 7 .
Dr. Sós Tamás

MSZP
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